
Dirk Ryckaert is nieuwe voorzitter Milcobel
nieuws

Dirk Ryckaert, een 42-jarige melkveehouder uit het Oost-Vlaamse Gavere, neemt de voorzittersfakkel van Milcobel over van Guido
Veys. Hij krijgt daarbij de steun van twee ondervoorzitters en een vernieuwde en verjongde raad van bestuur. “Wie verwacht dat de
aanstelling van een nieuw bestuur meteen impact zal hebben op de melkprijs, die heeft het mis. Maar we zullen er wel op toezien dat het
management zijn uiterste best blijft doen om van Milcobel een zo performant mogelijke onderneming te maken”, zei de kersverse
voorzitter tijdens de algemene vergadering.

21 JUNI 2016 – LAATST BIJGEWERKT OM 4 APRIL 2020 15:28

Lees meer over:
melkvee
voedingsindustrie

Dirk Ryckaert, een 42-jarige melkveehouder uit het Oost-Vlaamse Gavere, neemt de voorzittersfakkel van Milcobel over van Guido Veys. Hij krijgt
daarbij de steun van twee ondervoorzitters en een vernieuwde en verjongde raad van bestuur. “Wie verwacht dat de aanstelling van een nieuw bestuur
meteen impact zal hebben op de melkprijs, die heeft het mis. Maar we zullen er wel op toezien dat het management zijn uiterste best blijft doen om van
Milcobel een zo performant mogelijke onderneming te maken”, zei de kersverse voorzitter tijdens de algemene vergadering.
De aanstelling van de nieuwe raad van bestuur is het sluitstuk van een veranderingsproces dat zich bij Milcobel de afgelopen jaren voltrokken heeft. De
wortels van dit proces zijn terug te brengen tot de zuivelcrisis van 2009, toen de coöperatieraad suggereerde dat door de omvang van de
zuivelonderneming de nood was ontstaan aan een sterker management met aangepaste profielen. Diezelfde coöperatieraad zag echter al gauw in dat ook
op bestuurlijk niveau een tandje moest bijgestoken worden. “Om de belangen van de leden-melkveehouders optimaal te behartigen, moet de raad van
bestuur op niveau kunnen meespreken met de directie en de directie kunnen uitdagen”, herinnerde Veys zich.
Daarom kondigde de afscheidnemende voorzitter precies een jaar geleden aan dat de bestuurlijke organisatie van Milcobel grondig geëvalueerd en
hertekend zou worden. “We wilden dat ook op bestuurlijk niveau de tweeledige structuur van Milcobel duidelijker weerspiegeld werd: de coöperatie en
de onderneming. Concreet moest er een striktere scheiding komen tussen groepsdirectie en vennoten”, legt de afscheidnemende voorzitter uit. “Ik wist
van in het begin dat deze bestuurlijke hertekening zou afgerond worden met een voorzitterswissel, maar dat er zo zou geraakt worden aan alle
ledenstructuren en beslissingsorganen werd pas gaandeweg duidelijk.”
Zowel de regionale ledenkringbesturen als de coöperatieraad werden vernieuwd en er werd een specifieke jongerenkring opgericht. Binnen deze
structuren is een regionale spreiding en verankering gegarandeerd. Er werd ook gestreefd naar verjonging en vervrouwelijking van deze
bestuursorganen. “En daar zijn we in geslaagd”, stelt Veys. “Bijna de helft van de leden van de coöperatieraad is jonger dan 40 jaar en een kwart is
vrouw.” Waar vroeger elke ledenkring een kandidaat mocht afvaardigen naar de raad van bestuur, was deze regionale vertegenwoordiging niet langer
houdbaar.

https://vilt.be/nl/nieuws/filter/tags:melkvee
https://vilt.be/nl/nieuws/filter/tags:voedingsindustrie


Webdesign by Who Owns The Zebra

© 2025 VILT vzw, all rights reserved |
Privacy policy
Copyright
Cookie Policy
Cookie instellingen aanpassen

“We hebben geopteerd voor een kleinere, maar efficiëntere raad van bestuur en meer verantwoordelijkheid voor de coöperatieraad”, vertelde Guido
Veys. Hij bedankte dan ook alle leden van de vorige raad van bestuur uitdrukkelijk omdat zij hun mandaat ter beschikking hebben gesteld om deze
doelstelling te bereiken. Alle kandidaat-bestuursleden moesten een grondige screening doorlopen en aan de hand van competentieprofielen oordeelde
een evaluatiecomité over hun kandidatuur. Op basis daarvan werden zeven leden-melkveehouders weerhouden waarover de coöperatieraad advies
mocht uitbrengen.
De algemene vergadering benoemde dan officieel de nieuwe bestuurders. Het gaat om Dirk Ryckaert, Geert Vermander, Jan Wallays, Kris D’haemer,
Betty Eeckhaut, Lucas van Dessel en Luc Van Laer. In de schoot van deze bestuursploeg werd Dirk Ryckaert aangeduid als voorzitter. Hij wordt
bijgestaan door twee ondervoorzitters: Jan Wallays die bevoegd is voor bedrijfszaken en Geert Vermander voor coöperatiezaken. Het takenpakket van
het nieuwe bestuur, de voorzitter en de ondervoorzitters is duidelijk vastgelegd. Ze zijn benoemd voor vier jaar en ze kunnen maximaal nog twee keer
herbenoemd worden.
Guido Veys blikte tevreden terug op zijn 19-jarig voorzitterschap. “Milcobel staat er vandaag. De toekomst van de melkveehouderij in ons land zal er
één zijn mét de bedrijven van Milcobel. Niet alleen omdat wij een coöperatieve groep zijn, maar ook en vooral omdat onze bedrijven modern en
performant zijn en goed geleid en gemanaged worden. Ze zijn voor 100 procent in boerenhanden gebleven en staan ten dienste van de leden.”
Lees het afscheidinterview met Guido Veys op VILT.be.
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